
 
Acta Comissió de la Gent Gran 

 

DATA: Dijous 24 d’octubre a les 11h 

PARTICIPANTS: 10 persones assistents (incloses la regidora de gent gran i 

la dinamitzadora social).  

LLOC: Aula 2 del Centre Cívic. 

TEMES TRACTATS:  

- Díptic 24-25 i inscripcions nou curs:  

Ensenyem el díptic d’activitats del primer trimestre del curs 2024-2025 i 

expliquem les novetats d’enguany, com el monogràfic d’art i salut que es 

fa els dijous d’11.15h a 12.45h a l’Espai Nou, informem que es tracta d’un 

taller que durarà dos mesos, i segons el feedback que rebem de les 

persones que hi estan anant, el seguirem fent o no. 

Comentem la nostra intenció d’organitzar activitats intergeneracionals 

amb els i les joves del Fixu (l’espai jove) algun dimecres a la tarda, que 

és la tarda que menys moviment hi ha a l’Espai Nou, tot i que hi ha petanca 

i ball en parelles i ja hi participa molta gent. 

Sorgeix la proposta de començar a fer classes de teatre per a la gent gran 

i fer una petita actuació per a la Festa de Nadal, podríem parlar amb algú 

del grup de teatre SpaiDart que volgués fer de professor. 

- Formació aplicació zona taronja: 

Repartim octavetes de la formació per aprendre a fer ús de l’aplicació de 

la zona taronja que tindrà lloc l’endemà, 25 d’octubre a les 11h. 

La regidora explica que la plaça de l’Ateneu és un dels espais públics 

d’aparcament, i que l’objectiu de la zona taronja és que hi hagi rotació de 

vehicles i no sigui tant un lloc d’aparcament dels veïns i veïnes de la zona, 

així facilitem que hi hagi aparcament per a la gent que va a comprar al 

centre. 



 
Comentem als assistents que estaria bé que anessin a la formació per 

aprendre a utilitzar l’aplicació i també per poder-ho explicar a altres 

persones grans que ho necessitin. 

- Servei d’àpats: 

Entreguem l’esborrany del tríptic del servei d’àpats perquè facin una ullada 

a veure si s’entén bé o si caldria canviar alguna cosa. Ens comenten que 

s’entén bé però hi ha dubtes sobre perquè s’ha de tenir el carnet de l’Espai 

Nou i sol·licitar també el del servei d’àpats, expliquem que quan arribin 

sol·licituds per al servei d’àpats, verificarem les dades de la persona 

sol·licitant per veure si compleix les condicions per fer ús del servei o no, 

i en cas de complir les condicions, se li farà el carnet del servei d’àpats. 

Informem que per a la resta d’usuaris/àries de l’Espai Nou, s’aplicarà un 

descompte: 10€ menú sencer i 7€ mig menú. 

Valorem la idea de fer una jornada informativa explicant el nou reglament 

d’ús del servei d’àpats, per tal que tothom estigui assabentat de cara a 

començar a oferir el servei des del nou bar-restaurant del Centre Cívic. 

- Festa de Nadal: 

Expliquem que amb el grup de Les Creatives ja estem creant la decoració 

per a la Festa de Nadal d’enguany, estem fent unes banderoles verticals 

per penjar dels focus de llum de l’escenari i guarnir-lo per quan es facin 

les actuacions.  

Per altra banda, com cada any, farem els lots de Nadal per sortejar-los a 

la festa i a mitjans de novembre enviarem el comunicat perquè qui vulgui 

porti productes nadalencs per poder fer els lots. La Comissió comenta que 

aquest any també volen comprar un pernil i que es pugui sortejar 

juntament amb la resta de lots. El menjar per a la festa serà més o menys 

con el de l’any passat, torrons, polvorons, neules, sucs, moscatell... 

Quedem en què a les properes reunions posarem dates per quedar i anar 

preparar i comprant-ho tot. 

- Caminades fora del municipi: 

Informem dels municipis amb què farem el Cicle de Caminades de la gent 

gran aquest any: Sant Fruitós de Bages, Esparreguera i Sant Quirze de 

Besora. Encara no tenim les dates perquè hi havia algun municipi que 



 
encara no havia fet la formació de marxa nòrdica, però a Begues es farà 

al febrer. Ja anirem informant quan tinguem tota la informació.  

- Altres aportacions: 

Des de l’Associació demanen que es subvencioni l’aiguagym. 

Expliquem que estem valorant fer un altre format de la Festa de la Gent 

Gran, que no sigui un dinar tan formal, sinó més festiu i amb més ambient, 

de poder menjar igualment però sense estar asseguts/des a les taules. 

Informem que tenim planificada una sortida de mig dia al Museu Marítim 

de Barcelona per al dia 20 de novembre. 

L’Associació ens explica que faran dues sortides d’aquí a finals d’any, en 

format de mig dia i gratuïtes. La primera potser serà una sortida a la 

Pedrera, amb visita guiada teatralitzada, encara no saben la data. L’altre 

que volen fer no saben encara a on ni quan serà. 

L’Associació també comenta que han escrit una instància a l’Ajuntament 

informant de les voreres en mal estat que hi ha pel municipi i que s’haurien 

d’arreglar. La regidora respon que ja estan detectades aquestes zones en 

mal estat i amb previsió d’arreglar-se, però que es poden posar en 

contacte amb els tècnics responsables d’aquesta àrea i exposar-ho. 

 

 

 

 

 

Begues, 24 d’octubre de 2024. 

Júlia Bellver Gay 

Tècnica de gent gran 


